

The department of radiation oncology at the university hospital in Liège Belgium has a vacant position for a senior radiation oncologist as regular staff member (80-100%).

The department of radiation oncology at the University of Liège recently moved to a new integrated oncological centre, the 'ICAB' (Institut de Cancérologie Arsène Bury). The integrated centre offers on a same platform radiotherapy, oncological imaging and nuclear medicine, and within the same building all oncological outpatient services including the oncological one-day clinic.

At present 3 Linacs are functional, equipped with all options of surface guidance, 6-degree tables, DIBH treatments and calibration for stereotactic precision. One of these 3 systems is our dedicated Cyberknife platform. Outside of the university hospital, we run our remote site in the city of Liège, with 2 more matched Linacs, and also a site in Libramont, in the province of Luxembourg with one more Linac. On 2 of the 3 sites a dedicated new Siemens CT-simulator is available. We use Raystation, Brachyvision and Precision as treatment Planning Systems. Finally the university hospital is proud of our brachytherapy experience, mainly for MRI based HDR gynaecological treatments.

The integrated technical platform allows us to treat over 2500 patients per year, over a wide range of indications including advanced stereotactic radiotherapy. We are a university training hospital and we have a collaboration with the department of Veterinary medicine who runs a dedicated Linac. The department invested in an extensive incident reporting system, and electronic workflow management.

We are looking for a new dynamic radiation oncologist to join our team during 2024. Requirements are a reasonable knowledge of the French language (oral and written), and the willingness to join (at least part time) our team in Libramont. Further positive points are an interest in gynaecological brachytherapy, and H&N radiotherapy. Candidates who recently terminated their training are also invited to apply.

For more information, please contact the head of the department :

Professor Philippe A. Coucke - Service de radiothérapie-Oncologie – Centre hospitalier Universitaire de Liège - Sart Tilman B35, B-4000 Liège

(+32)43237949- pcoucke@chuliege.be

Le service de radio-oncologie du CHU de Liège (Belgique) recherche un radio-oncologue senior en tant que membre du personnel régulier (80-100%).

Le service de radio-oncologie de l'Université de Liège a récemment déménagé vers un nouveau centre intégré d'oncologie, l'ICAB (Institut de Cancérologie Arsène Bury). Le centre intégré offre sur une même plateforme la radiothérapie, l'imagerie oncologique et la médecine nucléaire, et au sein d'un même bâtiment, tous les services ambulatoires oncologiques, y compris l'hôpital de jour. À l'heure actuelle, 3 Linacs sont fonctionnels, équipés de toutes les options de guidage de surface, de tables à 6 degrés et d'étalonnage pour une précision stéréotaxique. L'un de ces 3 systèmes est notre plateforme dédiée Cyberknife. En dehors de l'hôpital universitaire, nous gérons notre site satellite au centre-ville de Liège, avec 2 autres Linacs, ainsi qu'un site à Libramont, dans la province de Luxembourg avec un Linac supplémentaire. Sur 2 des 3 sites, un nouveau simulateur de tomographie par ordinateur Siemens est disponible. Nous utilisons Raystation, Brachyvision et Precision comme systèmes de planification de traitement. Enfin, le CHU est fier de son expérience en curiethérapie, principalement pour les traitements gynécologiques HDR basés sur l'IRM.

Le plateau technique intégré nous permet de traiter plus de 2500 patients par an, sur un large éventail d'indications, y compris la radiothérapie stéréotaxique avancée. Nous sommes un hôpital universitaire de formation et nous avons une collaboration avec le département de médecine vétérinaire qui gère un Linac dédié. Le service a investi dans un système de signalement des incidents et dans la gestion électronique des flux de travail.

Nous sommes à la recherche d'un(e) nouveau radio-oncologue dynamique pour se joindre à notre équipe en 2024. Les exigences sont une connaissance raisonnable de la langue française (orale et écrite), et la volonté de rejoindre (au moins à temps partiel) notre équipe à Libramont. D'autres points positifs sont l'intérêt pour la curiethérapie gynécologique et la radiothérapie tête et cou. Les candidats qui sont récemment arrivés à la fin de leur formation sont également invités à postuler.

Pour plus de renseignements, veuillez contacter le chef de service :

Professeur Philippe A. Coucke - Service de radiothérapie-Oncologie – Centre hospitalier Universitaire de Liège - Sart Tilman B35, B-4000 Liège

(+32)43237949 - pcoucke@chuliege.be

